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Kritiek op gebrek aan informatie 
over plannen met 'Jonker Fris’ 

HEUSDEN - Heeft de gemeente Heusden de afgelopen jaren 

geprobeerd Ronald van Sluisveld zover te krijgen op het Jonker Fris-

terrein in Heusden andere activiteiten te ontplooien dan bedrijvigheid. 

En zo ja, welke? Dat wil Aart Jan Gorter (D66) weten. 

Van Sluisveld kocht enkele jaren geleden het voormalige terrein van 
conservenfabriek Jonker Fris, aan de Nieuwe Maasdijk, net buiten de 
vesting Heusden. Begin deze maand ging een aantal loodsen tegen de 
vlakte. 
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Groeien 
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Van Sluisveld wil op het terrein aan de Bergche Maas nieuwe bedrijfshallen 

bouwen en er verschillende onderdelen van zijn bedrijf, die nu nog 

verspreid zijn gehuisvest, onderbrengen. Overigens moet Van Sluisveld 

wachten met bouwen totdat alle benodigde vergunningen binnen zijn.  

 

Op het terrein krijgt Van Sluisveld de ruimte om grotere producten te 
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maken, en om het productieproces volautomatisch te maken. Daardoor kan 

zijn bedrijf ook fors groeien, verwacht hij. 

 

Raadslid Aart Jan Gorter (D66) wil nu weten in hoeverre de gemeente 

meewerkt aan deze ontwikkeling. Met daaraan gekoppeld de vraag wat het 

college van burgemeester en wethouders de afgelopen twee jaren heeft 

gedaan om Van Sluisveld te bewegen plannen voor te bereiden die 

aansluiten bij wat Gorter noemt ‘de wensen van de gemeente’. 

Woningbouw 

Met dat laatste doelt Gorter op het pleidooi van D66 van een paar jaar 

geleden, daarin gesteund door enkele andere partijen, om nadrukkelijk te 

proberen op het Jonker Fris-terrein huizen te bouwen en vormen van 

recreatie toe te staan. Gorter snapt de belangen van Van Sluisveld. ,,Maar 

als de gemeente duidelijk had gemaakt te denken aan woningbouw en 

recreatie, kan Van Sluisveld daar misschien ook z’n voordeel mee doen. 

Zeker als Heusden Van Sluisveld helpt bij het vinden van een locatie voor 

zijn bedrijf elders.” 

Gorter wil verder weten waarom het college de raad de afgelopen tijd niet 

heeft geïnformeerd over de stand van zaken rond het Jonker Fris-terrein, 

‘wetende dat de raad zorgen heeft over mogelijke ontwikkelingen en kans 

ziet voor andere ontwikkelingen’. 

Zorgen vestingbewoners 

Een jaar of zes geleden uitten ook vestingbewoners hun zorgen over de 

plannen van Van Sluisveld. Zorgen over aantasting van het beschermd 

stadsgezicht, milieu-overlast, meer fijnstof met metaaldeeltjes, 

geluidsoverlast, veel zwaar verkeer van en naar het terrein. Die zorgen zijn 

er volgens Frank van der Velden, voorzitter van Bewonersvereniging 

Heusden, nog steeds. ,,We wachten de ontwikkelingen af. Zolang er geen 

bouwaanvragen zijn of aanvragen voor wijziging van het bestemmingsplan, 

kunnen we weinig doen.” Woningbouw op het terrein sluit Van der Velden 

vanwege de plannen Ruimte voor de Rivier uit. 
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